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PROCES-VERBAL 

   
În conformitate cu prevederile art. 138, alin. 13 din OUG nr. 57/2019 privind 

Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, se întocmește procesul-
verbal încheiat astăzi, 12.01.2024, ora 12:00 în ședința extraordinară a Consiliului local 
al municipiului Constanța convocată la initiativa grupului consilierilor locali PSD. Ședința 
s-a desfășurat prin mijloace electronice, printr-o platformă online de videoconferință.  
         La ședință participă: 26 de consilieri (Andrei Mihaela, Arghirescu Adriana, Badea 
Aura-Cerasela, Caragheorghe Dumitru, Casimceali Ateș, Călin Iulian, Cocargeanu Florin-
Daniel, Constantin Nicolae, Dede Perodin, Dobre Ioana-Claudia, Garip Mirela, Gavrilă 
Florin-Tudor, Georgescu Daniel, Iacob Florin-Cătălin, Merdinian Liviu, Mihăilescu Cristian,   
Nazîru Alexandru-Marian, Nicolae Irinela, Ochiuleț Mihai, Omocea Cristian, Popescu 
Cristiana, Răsăuțeanu Costin-Ioan, Rusu Ionuț, Tatu Daniel-Gigi, Tincu Cristian, Tulică 
Marius) din 26 de consilieri în funcție, domnul primar Vergil Chițac și doamna secretar 
general Fulvia-Antonela Dinescu. Ședința este condusă de dna consilier local Adriana 
Arghirescu, ales președinte de ședință prin HCL nr. 594/2023.  
 
Dna Adriana Arghirescu – președinte de ședință 
  Bună ziua! 
  La inițiativa grupului consilierilor locali PSD, se convoacă Consiliul local în ședință 
extraordinară la data de 12.01.2024, ora 12:00 în sistem de videoconferință prin 
mijloace electronice, online. 
   Inainte de a aproba proiectul ordinii de zi, am să rog Secretariatul general să precizeze 
o eroare care a intervenit în textul acestui proiect, vă rog.  
  Dna Fulvia-Antonela Dinescu - secretar general   
  Da, bună ziua! In ceea ce privește numărul adresei. 
  S-a trecut din eroare, este o eroare materială. Adresa numărul 4472. Este numărul 
operatorului de date. Corect numărul adresei este 233383/04.12.2023. Sens în care în 
toate actele, adică în hotărârea care se va redacta va fi trecut acest număr și corect 
este acest număr adresă și nu 4472.  
Dna Adriana Arghirescu – președinte de ședință 
Mulțumesc! 
Deci proiectul ordinii de zi conține un proiect de hotărâre. Am să vă rog să votați 
proiectul ordinii de zi. 
Arghirescu „pentru″. Rusu „pentru″. 
Dna Fulvia-Antonela Dinescu - secretar general 
O să dau citire listei de prezență pentru ședința extraordinară a Consiliului local 
Constanța din data de 12.01.2024. (se efectuează prezența). 
Este absenta doamna Badea Aura-Cerasela. 
Dna Adriana Arghirescu – președinte de ședință 
Sunt prezenți 25 de consilieri din 26.  
Ședința este statutară. 
Dl. Florin-Daniel Cocargeanu– consilier local 



Doamna preşedintă, după ce votăm proiectul ordinii de zi, vă rog să îmi dați și mie 
cuvântul pentru o scurtă intervenție.  
Mulțumesc! 
Dna Adriana Arghirescu – președinte de ședință 
Acum o să supunem la vot proiectul ordinii de zi și după aceea o să dau cuvântul fiecărui 
lider de grup.  
Dl. Florin-Daniel Cocargeanu– consilier local 
Multumesc! 
Dna Adriana Arghirescu – președinte de ședință 
Arghirescu „pentru″. Rusu „pentru″. 
Cu 25 de voturi ,,pentru’’ proiectul ordinii de zi a fost adoptat. 
Rog liderii de grup să se înscrie la cuvânt. 
Dl. Ionuţ Rusu– consilier local 
Ori de cate ori va fi nevoie. 
Dna Adriana Arghirescu – președinte de ședință 
Domnul consilier Cocargeanu. 
Dl. Florin-Daniel Cocargeanu – consilier local 
Da, eu vreau sa am o scurtă intervenţie. 
Mulţumesc! 
Dna. Cerasela Badea– consilier local 
Buna ziua! 
Şi  Cerasela Badea, prezent. 
Mă scuzaţi de întârziere. 
Dna Fulvia-Antonela Dinescu - secretar general 
Am notat. 
Dna Adriana Arghirescu – președinte de ședință 
Domnul consilier Răsăuţeanu? 
Doriţi şi dumneavoastră? 
Dl. Costin-Ioan Răsăuţeanu – consilier local 
Daca va fi nevoie. 
Multumesc!  
Dna Adriana Arghirescu – președinte de ședință 
Da, domnule consilier, Cocargeanu, vă ascultăm. 
Dl. Florin-Daniel Cocargeanu– consilier local 
Multumesc! 
In legătură cu proiectul de pe ordinea de zi, vreau să spun doar că este un lucru firesc, 
să ne constituim parte civilă în acest dosar, iar consilierii USR vor vota ,,pentru’’, așa 
cum a mai făcut-o și în cazurile lui Radu Mazăre și Decebal Făgădău, urmând ca justiția 
să stabilească dacă există sau nu un prejudiciu sau dacă există sau nu vinovați.  
Însă eu aș vrea să subliniez altceva și îmi pare rău că domnul primar nu ne face  onoarea 
de a fi prezent la această ședință și anume este faptul că, deși am intrat în ultimul an 
de mandat, dumnealui consideră în continuare și crede de cuviință să desconsidere 
consilierii locali, implicit pe cetățenii care ne-au votat .  
Şi aici nu mă refer la versiuni nejustificate sau aroganța manifestate față de unii dintre 
consilieri, pentru că asta ține doar de caracter. Mă refer la faptul că suntem refuzați 
constant și ni se refuză constant să ni se pună proiecte pe ordinea de zi , prindem 
proiecte în bugetul local, care după aceea nu sunt implementate, pentru că domnul 



primar nu vrea să le implementeze. Avem proiecte blocate în faza de achiziție, tocmai 
pentru că sunt proiectele noastre și domnul primar nu vrea să le să le implementeze, 
ba chiar sunt solicitări din partea noastră,  a consilierilor locali a mai multora dintre noi 
referitoare la convocarea ședințelor cu prezență fizică și la fel, domnul primar nu ține 
cont absolut deloc de ceea ce noi solicităm de atâta timp.  
Însă cel mai deranjant și este inadmisibil ca până și corespondența destinată exclusiv 
consilierilor locali să fie blocată în primărie pentru pentru atâta timp și să nu fie adusă 
la cunoștința noastră. A mai avut un precedent în cazul Hanului Balcan, când a ieșit un 
scandal destul de mare, din acest motiv și credeam că s-au rezolvat problemele, dar se 
pare că nu.  
Și pentru că domnia sa nu este în ședință, aș vrea totuși să o întreb pe doamna Secretar 
general, pentru că dumneaei este legătura noastră  a Consiliului local cu primăria. De 
ce acea adresă a stat 25 de zile blocată în primărie și nu a fost adusă imediat la 
cunoștința consilierilor locali.  
Vreau să reamintesc în cazul lui Radu Mazăre și al lui Decebal Făgădău, în 2020, cred 
când ne-am constituit parte civilă în dosar, imediat s-a adus la cunoștință acest aspect. 
Acum a trecut și ședință ordinară, au trecut și alte ședințe extraordinare și 25 de zile, 
nouă nu n-i  s-a adus la cunoștință această corespondență.  
Dna Fulvia-Antonela Dinescu - secretar general 
Da, vă pot răspunde la întrebare. Adresa a fost înregistrată la Cabinetul domnului 
primar. A fost direcționată către mine cu o mențiune, în sensul să formulez un punct de 
vedere. Imediat am formulat un punct de vedere către Cabinetul domnului primar, am 
înaintat această adresă.  
Domnul primar a considerat necesar să se consulte cu avocați. Inclusiv cu avocații ai 
primăriei, cu care primăria are contracte de colaborare de reprezentare în instanță și 
asistență.  
S-a formulat acel punct de vedere din partea domnului primar. Imediat ce mi-a parvenit 
acel punct  de vedere pe care domnul primar a menționat, în sensul aducerii la 
cunoștința dumneavoastră în aceeași zi, eu am comunicat către dumneavoastră atât 
adresa parchetului, cât și punctul de vedere al domnului primar.  
Dl. Florin-Daniel Cocargeanu– consilier local 
Da, eu înțeleg că domnul primar trebuia să se consulte pentru acel punct de vedere, 
dar asta nu schimbă cu nimic faptul că nouă putea să ne fie adusă la cunoștință și 
trebuia, nu că putea trebuia și era obligatoriu să ne fie aduse la cunoștință imediat ce 
s-a primit acea adresă către noi, și nu să așteptăm să se formuleze acel punct de vedere. 
Acel punct de vedere putea să vină și ulterior, dacă era nevoie de el. Dar este inadmisibil 
ca 25 de zile acea adresă pe care scrie: destinatar Consiliul local Constanța să fie blocată, 
pentru că așa dorește domnul primar.  
Nu se poate. Și sper că este ultima dată când se mai întâmplă ca o corespondență 
adresată consilierilor locali este blocată atâta timp în cadrul primăriei. Nu este la 
dispoziția primăriei să facă lucrurile astea.  
Dna Adriana Arghirescu – președinte de ședință 
Mulțumim, domnule consilier, cred că ați subliniat foarte bine nemulțumirea 
dumneavoastră, și ați primit răspunsul de la doamna secretar. Aș dori să trecem acum 
la proiectul ordinii de zi.  
Dl. Costin-Ioan Răsăuțeanu – consilier local 
Doamna președinte, o scurtă intervenție. 
Dna Adriana Arghirescu – președinte de ședință 



Vă rog! 
Dl. Costin-Ioan Răsăuțeanu – consilier local 
Partidului Social Democrat, așa cum am mai spus-o, consideră acest proiect de hotărâre 
un act de normalitate, respect față de cetățeni și de patrimoniul municipiului Constanța 
și solicităm ca toți consilierii locali municipali de la toate partidele să aprobe acest proiect 
de hotărâre cu privire la constituirea ca parte civila UAT municipiul Constanța.  
Mulțumesc!  
Dna Adriana Arghirescu – președinte de ședință 
Mulțumesc!  
Voi da citire proiectului: „Proiect de hotărâre numărul 2/2024 privind aprobarea 
constituirii ca parte civilă a UAT Municipiul Constanța cu suma de 1.728.000 lei, în 
dosarul penal 94/P/2023, conform adresei, nr. 233383/04.12.2023 transmisă de 
Parchetul de pe lângă Înalta Curte de Casație și Justiție - Direcția Națională 
Anticorupție″. 
inițiatorul grup consilieri PSD.  
Acum o rog pe doamna secretar să dea citire amendamentului depus la secretariat.  
Dna Fulvia-Antonela Dinescu - secretar general 
Da, a fost depus amendamentul înregistrat cu numărul 5272/11.01.2024. Este un 
amendament inițiat de Grupul consilierilor Partidului Național Liberal. Este un 
amendament de completare în motivația acestui amendament, se precizează dacă pe 
parcursul cercetării judecătorești în dosarul penal în care municipiul Constanța se 
constituie parte civilă cu suma de 1.728.000 lei, conform adresei citesc numărul corect 
al adresei 233383/04.12.2023 transmisă de Parchetul de pe lângă Înalta Curte de 
Casație și Justiție, Direcția Națională Anticorupție, în urma administrării probelor se 
constată modificări ale acestei sume, municipiul Constanța se constituie parte civilă cu 
suma rezultată. Astfel se solicită completarea art. 1 din proiectul de hotărâre 2/2024 cu 
un articol nou art. 11 care are următorul cuprins: „art. 11 Suma cu care municipiul 
Constanța se constituie parte civilă conform art. 1 din prezenta hotărâre va fi modificată 
ulterior în funcție de rezultatul cercetării judecătorești″.  
Dna Adriana Arghirescu – președinte de ședință 
Mulțumesc! 
Să supunem la vot amendamentul. 
Arghirescu „pentru″. Rusu „pentru″.  
Cu 26 de voturi „pentru″, amendamentul a fost adoptat. 
Și acum să votăm proiectul în integralitatea lui. 
Arghirescu „pentru″. Rusu „pentru″.  
Cu 25 de voturi pentru proiectul a fost adoptat.  
Mulțumim, pentru participarea! 
O zi buna!  
 
 
        Președinte ședință,                                             Secretar general, 
        Adriana Arghirescu                                          Fulvia-Antonela Dinescu 
 
 
                                                                                    Elaborat, 
                                                                       consilier superior Elena Cazan 
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